
Dobré odpoledne, ráda bych poděkovala za skvělou péči a lidský přístup na 
rehabilitačním oddělení. Musím vyzdvihnout profesionální a lidský přístup paní 
doktorky Rosenové, poděkovat sestrám na recepci, které vždy poradí, vyjdou vstříc 
s přeplánováním procedur a také - pokud jako já zapomenete při odchodu rozpis 
služeb - rozpis najdou a při příští návštěvě Vám ho s úsměvem předají. Skvělou 
práci odvádí na elektroléčbě - kde to jak se říká odsýpá a nikdy se nestane, že by 
pacient čekal minutu déle. Velkou pomoc při léčbě je pro mě jak cvičení s 
fyzioterapeutkou, tak masáže od skvělé Ivanky Žuffa, a nakonec vodoléčba, na 
kterou se vždycky těším, protože milý přístup sestřiček a účinek uhličité koupele je k 
"nezaplacení". Ještě jednou děkuji všem na oddělení a za to že mám možnost 
rehabilitace tady absolvovat. Pěkný den  
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